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2023 års verksamhet

Den styrelse som valdes vid årsmötet 2023 har varit:
Anna Ekberg, ordf, Bernt Andersson vice ordf, Sten Gylden sekr, Thomas Kihlgren, kassör, Bengt Hansson,
ledamot, Lena Kullberg, ersättare samt Lennart Granström ersättare.

Styrelsens arbete
Styrelsen har under året haft 7 protokollförda sammanträden.
Nya rutiner har implementeras. Bl.a formalia för att beslut ska kunna fattas samt påbörjat ett dokument
angående ärendebalans. Detta för att göra vårt arbete lättare och mer överskådligt.

Samarbete med Vägföreningen och Brännöföreningen har påbörjats. Ett trepartsmöte har hållits, där ordf.
och vice ordf. närvarande vid. Detta möte utföll väl och fler möten är planerade framöver.

En översyn av befintliga bryggor, som arrenderar av samfälligheten, har gjorts. Vi har diskuterat var
eventuella nya bryggor skulle kunna uppföras. Detta på grund av den stora efterfrågan vi har upplevt på ön.
Arbetet kommer att fortgå 2024.

Ny hemsida har lanserats. Vi fortsätter att arbeta med den.

Länstyrelsen avgjorde till vår fördel angående utse extra styrelseledamot.

Känsö
Avvaktar dom från Svea hovrätt avseende vem som är motpart i expropriations ärendet mot
Fortifikationsverket. Förhoppningsvis meddelas dom innan årsmötet.

Rödsten
Projektet med flytbrygga fortlöper, enligt plan ska den vara klar 26/27.
Vad gäller lastkajen samt småbåtsbrygga, fick kommunen inget bygglov så det är vilande.

Vi har haft ett möte med närmaste grannar i Rödsten angående placering av soppstation samt grusupplag. Vi
gjorde det tillsammans med representant från projektet ifrån kommunen. Samtalen var bra, men tyvärr var
redan bygglov inskickade, så de synpunkter som kom fram tillvaratogs inte. Överlag har vi haft svårt att våra
synpunkter tillgodosedda.
Nytt pumphus för kretslopp och vatten har vi godkänt. Dock har det framkommit att placeringen är för nära
vägen. Avvaktar åtgärd.

Utegymmet
Vi har fått frivilliga som är villiga att ta över ansvaret för utegymmet. Förhoppningsvis blir det i form av ett
utskott i Brännöföreningen.

Övrigt Brännö
En ny Trappa har uppförts till Utkiken.
Röjning av sly etc vid Galterövägen, vid Sandvik mot Ramsdal.
Lagt nytt grus i Husvik från Sjöbodslängan till kiosken. Även gjort viss utfyllnad i Husvik.
Tecknat nytt avtal med Brännö Båtägarförening
Brunnarna har testats igen, med negativt resultat. Arbetet återupptas nu i vår.
Ny badstege till Vassdal har inköpts.
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